

<<新编英语写作教程>>

图书基本信息

书名：<<新编英语写作教程>>

13位ISBN编号：9787561772881

10位ISBN编号：7561772882

出版时间：2010-3

出版时间：华东师范大学出版社

作者：（瑞典）伦纳特·比约克等著

页数：133

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

前言

The overall aim of Thinking and Writing Processes in English is to help upper secondary school and/or beginning university students to improve their communicative competences in English while practising critical thinking and gaining understanding of and tolerance for other people's ideas. The primary pedagogical focus is on writing, but the book offers an integrated course in reading and writing with plenty of speaking opportunities as well. As researches show, such integrated activities will help students improve their language skills in English.

Students will be working with the most common expository and argumentative text types. Special emphasis is put on three of them — causal analysis, problem solving, and pure argumentation.

## <<新编英语写作教程>>

### 内容概要

英汉语言的差异导致外语学习者在语言运用上存在困难。

《新编英语写作教程：思维与写作过程视角》从英语语言的特点入手，引导并培养英语写作技能，形成用英语思维的写作意识。

全书除了附录，共分6部分，内容包括如何分析因果关系，如何解答问题，如何论证，如何综述，如何抓住文章旨意，如何写出有条理的文章。

<<新编英语写作教程>>

书籍目录

1 如何分析因果关系2 如何解答问题3 如何论证4 如何综述5 如何抓住文章旨意6 如何写出有条理的文章  
附录通过学生互评、教师评价及自我修改的方式，追踪成文的全过程

章节摘录

Do our parents always ask us to do things at home or to run errands ?

Or , do you , like me , have to take a job sometimes after school to help meet family expenses ?

3 If these are the causes , we can do something about them simply by asking our teachers to give us less homework and to consult with each other so that not all long assignments~ come at the same time. But we would have to ask them as a group , of course , since they would not listen to an individual student. Parents will be more difficult to deal with , and some of our parents may of course really need help when both of them work. Giving up extra work may be possible too , if you can afford it. 4 But I do not think that we would be stress-free even if these causes could be removed. Is there not something about modern life being too fast , too hectic~ generally that is the real root of our stress ?

If this is true , we cannot of course eliminate such causes , but we have to find different ways of relaxing for a while from the rush of life. I do not mean with the help of medicines , but by activities that make us relax. 5 Taking a cigarette is such a relaxing activity , some say. But that does not help us get things done. Smoking is also bad for your health , and to have to worry about that as well does not strike me as a possible solution. In fact smoking might increase the problem.

<<新编英语写作教程>>

媒体关注与评论

“本书以多种语言出版，其英语思维与写作过程的全新视角对英语作为第二语言的学习者很有针对性……本书很实用。

” ——JohnParker

## <<新编英语写作教程>>

### 编辑推荐

《新编英语写作教程：思维与写作过程视角》特有的设计理念：  
引言 在每章开头有一段引言。  
让学生对将学到的内容有初步了解  
写作技巧 介绍写作中会用到的各种技巧  
英语思维 培养学生写作时用英语思维  
写作过程 采用循序渐进、步步引导的形式，提升写作效率  
批判性思考 把现实生活中的知识与课本内容联系起来

<<新编英语写作教程>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>